
Město Milevsko
Sportovní komise
se sídlem nám. E, Beneše 420, 399 01 Milevsko 
telefon: 382 504 227, 382 504 111,
e-mail: sekret@milovsko-mesto.cz, www.miIevsko-mesto.cz

Č.j.: MM 01135/2018 
SZ: MM 52028/2017
Zn.: ORR/Hr

Milevsko 08.01.2018

Zápis číslo 1/2018
ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska ze dne 08.01.2018

Přítomni: Jaroslav Kolář - předseda sportovní komise

Ing. František Franěk - clen sportovní komise 

Jaroslav Peták - člen sportovní komise 

Marie Šťastná - člen sportovní komise 

Karel Reiniš — člen sportovní komise 

Ing. František Kout nik - člen sportovní komise 

Hana Kutišová - člen sportovní komise

Omluveni: MVDr. Lukáš Dolejš - člen sportovní komise

Dále přítomni: Ing. Ivan Radosta - starosta města Milevska

ing. Petr Švára - vedoucí odboru regionálního rozvoje Městského úřadu 
Milevsko

Ing. Lenka Džermanská - referent odboru regionálního rozvoje Městského 
úřadu Milevsko

Jednání:

1) V úvodu zasedání předseda Sportovní komise Rady města Milevska Jaroslav Kolář 
přivítal všechny přítomné.



2) Sportovní komise Rady města Milevska (dále jen „SK RMM“) schválila program 
dnešního jednání.

3) SK RMM byl odsouhlasen Plán činnosti Sportovní komise Rady města Milevska na rok 
2018:

Kontrola sportovních areálů v Milevsku.
Posouzení jednotlivých žádostí přijatých od sportovních klubů na poskytnutí 
příspěvku na sportovní činnost pro rok 2018 a doporučení Radě města Milevska 
jejich přidělení ze sportovního fondu.
Sledování činnosti sportovních organizací v Milevsku,
Řešení podnětu občanů a organizací týkajících se oblasti sportu.
Projednání pravidel pro poskytování příspěvků na sportovní činnost pro rok 2019.

4) Ing. Ivan Radosta a Jaroslav Kolář seznámili přítomné s problematikou ohledně 
sportovní činnosti v Milevsku.

5) Dále byli přítomní seznámeni s dopisem od FC ZVVZ Milevsko, z. s„ který se týkal 
požadavku zodpovězení sepsaných dotazů ohledně rozsahu, účelu a pravidel užití 
finanční podpory poskytované městem Milevskem. Člen SK RMM Jaroslav Peták sdělil 
bližší informace k jednotlivým sepsaným dotazům od FC ZVVZ Milevsko, z. s.
Ing. Ivan Radosta a Jaroslav Kolář zodpověděli SK RMM jednotlivé dotazy, které byly 
obsaženy ve výše uvedeném dopise.

6) SK RMM se poté věnovala rozdělování finančních příspěvků pro rok 2018 jednotlivým 
sportovním klubům a organizacím. Návrh na rozdělení je součástí tohoto zápisu jako 
příloha. Důležitým faktorem navrhování příspěvků sportovním klubům byl i objem 
finančních prostředků, které byly na jejich činnost vynaloženy v roce 2017. Sportovním 
klubům nelze vyhovět zcela v jejich požadované částce, a to z důvodu omezených 
peněžních prostředků, které jsou v rozpočtu města Milevska pro podporu 
systematického sportování mládeže a sportovních akcí schváleny.

7) Zjednání SK RMM vyplynula potřeba zpracovat samostatný materiál pro jednání 
RMM a Zastupitelstva města Milevska. Jedná se o poskytnutí finančních příspěvků pro 
rok 2018 jednotlivým sportovním klubům a organizacím.

Zapsal: Bc. Martin Hroch, tajemník SK RMM

Jaroslav Kolář v. r. 
předseda SK RMM


